
Styrelsemöte	  2	  	  2016-‐03-‐07	  

Ej	  Närvarande:	  Tommy	  Nilsson	  och	  Jaana	  Alvesparr	  

•	  	  Lotta	  och	  Rein	  informerade	  om	  gödselmötet	  idag	  2016-‐03-‐07.	  
Förhandling	  pågår.	  

•	  Diskuterade	  ekonomin	  2015	  

•	  För	  närvarande	  har	  vi	  15	  boxar	  i	  stall	  6.	  
önskemål	  om	  lapp	  i	  stallet	  hur	  många	  och	  vilka	  boxar	  vi	  har.	  
Ev.	  öppna	  upp	  2	  boxar	  till.	  

•	  Försök	  hitta	  förslag	  till	  ny	  styrelseledamot	  till	  SFK.	  
Mail	  har	  gått	  ut	  till	  medlemmarna	  där	  vi	  uppmanar	  att	  komma	  med	  förslag.	  

•	  Angående	  medlemsavgift	  i	  SATF	  2017.	  

Styrelsen	  kommer	  att	  lägga	  fram	  förslag	  på	  följande:	  
	  
Vi	  kommer	  inte	  längre	  att	  betala	  till	  SFK.	  Det	  åligger	  varje	  medlem	  att	  själv	  engagera	  sig	  
i	  SFK.	  

Men	  pga	  nya	  utgifter	  vill	  vi	  inte	  sänka	  medlemsavgiften	  för	  de	  aktiva	  medlemmarna	  
utan	  istället	  införa	  Stödmedlem	  som	  ska	  kosta	  200	  kr.	  
	  
•	  På	  årsmötet	  kommer	  vi	  att	  diskutera	  varför	  det	  är	  viktigt	  att	  inte	  starta	  sina	  hästar	  i	  	  
15	  000	  kr	  lopp.	  Det	  enda	  sättet	  att	  vissa	  vårt	  missnöje	  är	  genom	  att	  inte	  starta.	  	  
Inget	  annat	  kommer	  att	  ge	  effekt.	  Styrelsen	  har	  genom	  flera	  skrivelser	  och	  möten	  
påpekat	  detta	  för	  SG	  och	  SFK	  men	  utan	  gehör.	  

•	  Stall	  6	  kommer	  att	  spolas	  och	  desinficeras	  den	  27/3.	  
Rein	  bokar	  utrustning	  med	  travsällskapet.	  

	  

Protokoll	  2016-‐03-‐07	  

Charlotte	  Sjögren	  

	  

Justeras:	  	  Karin	  Tedesund	  

	  

	  

	  


